



DataCap 2017 Staff Opinion Survey

Comments Listing – For each Open-ended Question

1	If you could change ONE particular thing at DataCap, what ONE thing would you change and why?	
0000000270	通漲壓力大，希望能相應提高工資和福利水平。	
0000000389	簡化報銷流程，有問題的報銷單據可以更快地得到通知。	
	Total No. of Comment(s) : 2	No. of Respondents : 20
2	Do you feel better, same or worse about management than at this time last year?	
0000000389	我今年剛加入公司，所以總體覺得挺好的。	
	Total No. of Comment(s) : 1	No. of Respondents : 20
3	Do you feel better, same or worse about communication than at this time last year?	
0000000255	更熟悉負責人及流程。	
0000000389	今年剛加入公司，總體覺得挺好，對於去年不是很了解。	
	Total No. of Comment(s) : 2	No. of Respondents : 20
9	Please use the space on the answer sheet to comment on any additional issues that concern you (a special problem, suggestion, etc). Also use the space for comments to multiple choice questions. Write the question number before each comment.	
0000000389	1.對員工職業發展的指導及規劃，我身邊一些人因為職業前途不明朗而選擇離開。 2.多溝通交流，不要讓溝通流於形式。	
	Total No. of Comment(s) : 1	No. of Respondents : 20

